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Hallituksen kokous 19/2023
Aika: 15.12. klo 14.15
Paikka: MaD 248

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Katriina Jokinen
Essi Kaikkonen
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Eemeli Voutilainen

Puheenjohtaja

Sihteeri

x
x (saapui kohdassa 15)
x
-
x (poistui kohdassa 10.a.)
x
x
x
x
x
x
x (saapui kohdassa 7)
-
-

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 14:21.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokoustaukoa 5 minuuttia. Jatketaan kokousta ajassa 14:26. Kokous on
laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Liisa Miettinen.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valitaan Atte Heikkinen ja Roope Poikala pöytäkirjantarkastajiksi.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 18/23 ja pöytäkirja 17/23 muutoksitta.
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6. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista muutoksitta.

7. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Aten jalluglögi on laimeeta. Pizzan arvioitu saapumisaika on 15:30-15:40.
Sara on nähnyt omituista unta, jossa Atte nukkui parvekkeella ja Saran luona
oli jatkot. Erikan reidessä on mustelma ja hän ei pysty nukkumaan sillä kyljellä
jolla hän haluaisi. Hän kaatui eilen :( Meidän kunniajäsen Pekka Kasa kävi
Origolla. Jalluglögi on suosittu.

8. Jäsenet
Hyväksytään kaksi uutta jäsentä, Liite 1.

9. Tapahtumat
a. Menneet tapahtumat

Joulukaraoke meni hyvin. Laulettiin mm. joululauluja. Roopen mielestä
ensi vuonna voisi järjestää joulukonsertin.

Pikkujoulut oli jees, jälkkäridrinkit ei ollut jees. Jälkkäridrinkit eivät olleet
suunnitelmassa, mutta budjetti riitti, joten ostettiin myös jälkkäridrinkit.

Jouluristeily oli kivaa ja meni hyvin.

Käsityöilta oli ja meni.

Sopokahveilla oli 60 ihmistä koska siellä oli joulutorttuja.

b. Muut
Atte on selvitellyt MM-kyykän busseja. Atte ehdottaa, että budjetoidaan
Ynnän ennakkojoukkuepaikkaan 65,50€. Matias kannattaa,
budjetoidaan.

10.Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Palataan asiaan ensi vuonna. Valtteri on laskuttanut baarit. Roope
kalasteli approtoimikunnan perustamista.

b. Kännytoimikunta
Ei asiaa.

c. Laulukirjatoimikunta
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Sara kertoo, että on saatu uusia lauluehdotuksia ja uusia sanoituksia.
Tavoitteena on saada laulukirjan sisältö valmiiksi alkuvuodesta. Ensi
hallituksen pitää miettiä, että tilaavatko laulukirjoja heti ensi syksylle vai
myöhemmin. Tällä hetkellä on 84 STYROLia eli niitä riittää vielä.
Yhteisestä tilauksesta pitää keskustella muiden ainejärjestöjen kanssa.
Nano on innokas lähtemään mukaan vaikka ei ole vielä olemassa.

d. Muut
11.Muut sektorit

a. Yrityssuhteet
b. Talous
c. Sopoasiat
d. Kopoasiat
e. Liikunta

Liikuntavuorot jatkuu tammikuussa.
f. Sauna

TEK mainosta ei ole vielä hankittu.
g. Kv-asiat

Ensi vuotena pitää muistaa tehdä fuksitervehdys ajoissa.
h. Kulttuuri
i. Elektroniset alustat

Mikko kertoo, että nettisivut sekä fuksipassi on olemassa.
j. Excu
k. Muut

12.Budjetoinnit
Atte ehdottaa, että vuoden luennoitsijan ja vuoden assarin palkintojen
kehyksiin budjetoidaan 18€. Sara kannattaa, budjetoidaan.

13.Hankinnat
Roope ehdottaa, että ostetaan JBL Partybox 110 bluetooth-kaiutin ja
langattomat mikrofonit. Matias kannattaa. Juuso ehdottaa, että budjetoidaan
299€ kaiuttimeen. Matias kannattaa, budjetoidaan. Mikko ehdottaa, että
hankitaan leipäkone. Liisa kannattaa, Atte vastustaa. Pidetään suljettu
käsiäänestys. Lopputuloksena oli kyllä:2, ei:7, tyhjä:1. Sara ehdottaa, että
ostetaan kertakäyttöisiä korvatulppia. Roope kannattaa. Atte ehdottaa, että
budjetoidaan korvatulppiin 60€. Roope kannattaa, budjetoidaan.

14.Edustukset
Ei edustuksia enää tänä vuonna.

15.META
Roope ehdottaa, että muutetaan discordin dinosaurus -rooli “dino ystävät”
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muotoon. Kaikki kannattivat, muutetaan. Integraatiofestin ja Jouluristeilyn
busseja pitää selvitellä. Mikael ehdottaa, että budjetoidaan 886,67€
Integraatiofestin busseihin. Atte kannattaa, budjetoidaan. Laitokset luvanneet
20€ avustusta per osallistuja. Syyskokouksessa päätettiin sääntöjen
muutoksista, josta pitää ilmoittaa. Juuso ehdottaa, että budjetoidaan 100€
sääntömuutosten ilmoitukseen. Mikko kannattaa, budjetoidaan. Atte ehdottaa,
että lahjoitetaan vakseille jallupulloja.

16.Seuraava kokous
Ei tule paitsi jos tulee.

17.Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 16.02.

Liitteet
1. Uudet jäsenet ajalta 2.10.-15.12.2023
2. Kokouksen 19/23 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023

Kokouksen puolesta

_______________________ _______________________
Juuso Kinnunen Liisa Miettinen
Puheenjohtaja Sihteeri

_______________________ _______________________
Atte Heikkinen Roope Poikala
1. pöytäkirjantarkastaja 2. pöytäkirjantarkastaja


